
 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MĚSÍČNÍK ZÁKLADNÍ ŠKOLY V CHOTOVINÁCH ČÍSLO 10 ROČNÍK 2014/2015 

Červnové okénko ředitele 
Pro mnohé „konečně“ na-

stal poslední měsíc vyučování ve 
školním roce 2014/2015. V červnu 
má své místo akademie, dětem se 
moc povedla. Konaly se třídní ex-
kurze a výlety. Vyměnili nám mi-
nistra, máme už 16. ministra škol-
ství za 22 let trvání České repub-
liky, prostě zatím každá vláda de-
klaruje jako prioritu vzdělávání. 

V mateřské škole proběhlo 
výběrové řízení na pozici uči-
tele/ky za odcházející učitelku na 
jinou školu. Vítězka je před podpi-
sem smlouvy. Dále byly děti po 
zápise rozděleny do tříd podle 
věku a určeny třídní učitelky. Pro-
vedla se příprava na stavební práce 
o prázdninách. 

V základní škole mne če-
kalo mnoho rozhodnutí ohledně 
personálního zabezpečení příštího 
školního roku. Nejdříve jsem roz-
hodl, že nebudu přijímat dalšího 
zaměstnance na 1. stupeň, nebylo 
by to z dlouhodobého hlediska 
dobré rozhodnutí, a tak třídními 
učitelkami v budoucí 1. třídě bu-
dou paní učitelky Fürbachová 
a Tkadlecová. Dalším rozhodnutím 
bylo, že nebudeme přijímat nikoho 
na 2. stupeň za paní učitelku 

odcházející na mateřskou dovole-
nou. Třem učitelkám pracujícím na 
poloviční úvazek bude úvazek od 
září navýšen na celý. Také ve 
školní družině se uvolnila místa, 
na ta jsem vypsal výběrová řízení 
a s vítězi jsem před podpisem 
smlouvy.  

Červen přinesl mnoho 
sportovních úspěchů hlavně 
v atletice.  Proběhlo školní kolo 
Atletické olympiády, výsledky z ní 
pomohly k nominaci do okresního 
kola. Bára Borová je přebornicí 
okresu ve sprintu na 50 m dívek 
z prvních tříd, 2. místa obsadili: 
Michaela Plešáková v běhu na 
600 m dívek čtvrtých tříd, Ondřej 
Mráček v běhu na 600 m chlapců 
čtvrtých tříd, Jiří Honza ve sprintu 
chlapců pátých tříd a Radim 
Knotek ve sprintu mladších žáků.  
Na 3. místě v hodu kriketovým 
míčkem kategorie mladších žáků 
skončil Matěj Kubík. Všem blaho-
přeji k úspěchu a děkuji za repre-
zentaci školy. Škola obsadila cel-
kově na přeborech prvního stupně 
11. místo z 27 zúčastněných škol, 
kde se před nás dostaly pouze 
velké městské školy, a na přebo-
rech 2. stupně 14. místo z 21 škol. 

Obdrželi jsme grant, díky 
kterému se zařadíme mezi Centra 
školního sportu. Tento grant po-
může financovat školní sportování 
po dobu tří let. Grant MŠMT na 
podporu čtenářské gramotnosti 
a výjezd učitelů do zahraničí 
k získávání zkušeností jsme neob-
drželi. 

Ve škole jsme rozdali vy-
svědčení, máme na škole 55,5 % 
žáků s vyznamenáním a 42,2 % 
žáků prospělo. Na prvním stupni 
prospělo s vyznamenáním 75,4 % 
žáků, na druhém stupni 20,5 % 
žáků. Slavnostně jsme se rozloučili 
s absolventy, zhodnotili školní rok 
a rozešli se na prázdniny. 

Petr Havlík - ředitel školy 
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VYDÁVÁ ZŠ CHOTOVINY  
ŠÉFREDAKTOR :  Jiří Honza 
REDAKČNÍ RADA : Lucie Dražilová, Miroslava 
Honzová, Kristýna Chalupská  
OBÁLKA : Jiří Honza 
ILUSTRACE :  
Eliška Bervidová 
TISK : tiskárna ABC CHOTOVINY  

Uplynulý školní rok byl 
pro nás úspěšný. Zažíváme 
babyboom. Stále jsme největší 
vesnická škola i školka. Již 10 let 
máme každoroční nárůst počtu 
žáků školy. Dokážeme uspokojit 
všechny zájemce o umístění dětí 
v mateřské škole ze spádové 
oblasti. Dosahujeme dobrých až 
vynikajících výkonů ve výchovně-
vzdělávací činnosti. 
 Vezměme to od nejmen-
ších. Mateřská škola je místem pro 
předškolní děti hlavně ze spádové 
oblasti, které obsadily 95 % kapa-
city. MŠ měla v září 99 dětí 
a v druhém pololetí 108 dětí (ma-
ximální kapacita MŠ). I v MŠ pro-
bíhá vzdělávací činnost, kterou 
hodnotíme a zkvalitňujeme. MŠ 
není jen hlídací službou, ale mís-
tem, kde se začíná vzdělávat for-
mou her, nenásilně, skupinově. 
Tyto získané kompetence děti 
předvedou při zápisu do školy. 
Příští rok nastoupí do školy 35 
dětí. Dětem v MŠ nabízíme od ur-
čitého věku i zájmové kroužky. 
Jsou to angličtina, keramika, zpí-
vánky a flétna.  
 Škola měla v září 218 žáků 
(v červnu 2014 – 206 žáků). Škola 
poskytuje kvalitní vzdělání. Nezá-
vislou kontrolu kvality vzdělávání 
provádíme pomocí nezávislé firmy 
Scio. Kontrola kvality jednotlivých 
oblastí (hlavně Čj, M, Aj) probíhá 
od 3. do 9. třídy. Sledujeme jednak 
dosaženou úroveň tříd, ale také 
posun jednotlivců po určitém 
období. Dosahujeme výborných 
výsledků v okresních soutěžích 
jednotlivců i družstev. Jen málo 
našich reprezentantů skončilo 
v druhé polovině výsledkových 
listin.  V individuálních umístěních 
máme v okresních kolech 5 
medailistů ve vzdělávací oblasti, 
z toho jeden postup do re-
publikového finále, 4 medaile 
v umělecké oblasti a 8 medailí ve 
sportu. V družstvech máme 10 
medailí ze sportovních přeborů. 
Máme z nich velikou radost 
a děkujeme všem za reprezentaci 
školy.  

Na škole proběhly ce-

Ohlédnutí za školním rokem 2014/2015 
loškolní projektové dny, například 
Příprava občanů k obraně státu, 
o kterém byl krátký shot 30. dubna 
na ČT1 v regionálním zpravodaj-
ství, nebo Dopravní hřiště za účasti 
dálniční policie. Jednotlivé třídy si 
připravily mnoho projektů. Stále 
své místo má výuka plavání ve 
dvou ročnících 1. stupně a výuka 
lyžování a snowboardingu na 2. 
stupni pro zájemce.  
 Škola nabízí velkou 
spoustu zájmových aktivit. Patří 
mezi ně 4 oddělení školní družiny 
a 19 kroužků, kde učíme děti, jak 
smysluplně trávit volný čas. Bě-
hem roku vedoucí těchto kroužků 
připravili pro zájemce mnoho akcí, 
výletů a soustředění, jejich výčet 
by zabral celou stránku. Jsme rádi, 
že se daří jako vedoucí kroužků 
zapojit i profesionální trenéry 
z táborských oddílů, ale také ro-
diče. Na naší škole má odloučené 
pracoviště ZUŠ, kde se žáci učí 
hrát na hudební nástroj. Spolupra-
cujeme při volnočasových aktivi-
tách s dalšími subjekty, jako je TJ 
Sokol, ČZS a nově s Mysliveckým 
sdružením. 
 V obnově majetku jsme 
pokročili dále. Neplánovaně jsme 
zabezpečili školu a školku proti 
vniknutí nepovolané osoby kódo-
vými zámky. Letos jsme pláno-
vaně nakoupili dvě interaktivní ta-
bule do tříd na 1. stupni, vybavili 
nové třídy ZŠ nábytkem, vyměnili 
nábytek v jedné třídě MŠ, položili 
podlahu altánu, vyměnili zábradlí 
na rampě školní jídelny. Kromě 
jiného o prázdninách ještě pro-
běhne vytvoření spojovací chodby 
v MŠ mezi šatnami Stromků 
a Sluníček, vyměníme dlažbu před 
sportovní halou, opravíme severo-
západní zasolenou stěnu školy 
a revitalizujeme poslední třídu na 
1. stupni. 
 V grantech, které škola 
v tomto školním roku ukončila – 
Školní poradenské centrum, Péče 
o domácnost, Podpora vzdělávání 
cizinců, Podpora výuky dalšího 
cizího jazyka a Polytechnické 
vzdělávání učitelek MŠ, proběhlo 
zdárně jejich finanční vypořádání 

a jsou uzavřeny. Koncem školního 
roku jsme dočerpali prostředky 
z dalšího grantu na podporu ICT, 
který budeme přes prázdniny fi-
nančně vypořádávat. Pokusili jsme 
se získat další peníze na rozvoj 
školy, ať ze strany kraje na vyba-
vení školy přenosnou aparaturou 
pro ozvučení aktivit dětí nebo ob-
novu florbalového vybavení, tak ze 
strany EU prostřednictvím MŠMT 
na podporu čtenářské gramotnosti 
a vzdělávání pedagogů nebo 
zřízení Centra sportu. Krajem 
vyhlášené granty a Centrum sportu 
jsme obdrželi, grant z EU jsme ne-
obdrželi.  

Závěrem bych chtěl podě-
kovat paní vychovatelce Danuši 
Bredové za její dlouhodobou vy-
nikající práci pro školu a popřát jí 
mnoho zdraví, radosti a klidu 
v další etapě života.  
 Děkuji všem zaměstnan-
cům školy za odvedenou práci. 
Všem sponzorům za dary.  Zřizo-
vateli za podporu. Rodičům za 
jednotu školy a rodiny při výchově 
jejich dětí. Dětem a žákům za 
snahu a přístup. A nám všem přeji 
hezké prázdniny. 

Petr Havlík - ředitel školy 

 


